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Obravnave deželnih zborov. 
Deželni zbor Stajarski. 

V 3. seji je zbor razpravljal od gospodarskega od
seka nasvetovani predlog o postavi za p o k o n č e v a n j e 
p i r n i c e in druzega polju jako škodljivega plevela. — 
Pl. K a i s e r f e l d B l a g o t i n š e k , prvak štajarskih nem
ških liberalcev, je odložil mandat deželnega poslanstva; 
menda so mu vendar om „svinčeni podplati ' preteški, 
katere je ta mož znašel? 

Deželni zbor Tirolski. 
Po viharni obravnavi je konservativna zborova ve

čina sprejela predlog, naj se v e č v o l i l n e p r a v i c e 
d a d u h o v š č i n i (kaplanom) v mestih, ki imajo lastno 
občinsko postavo. Liberalci, duhovščini ooalo prijazni, so 
hudo nasprotovali temu popolnem upravičenemu predlogu. 

Deželni zbor Kranjski. 
V seji 1. dne t. m., v kateri ni bilo dr. Bleiweisa, 

Kluna in dr. Zamika , na drugi strani pa tudi Vesten-
ecka in Dollhofa ne, je gosp. deželni predsednik Winkler 
zboru naznanil, da je Nj. veličanstvo presvitli cesar s 
sklepom od 29. dne septembra odpoved dr. viteza B l e i -
w e i s - T r s t e n i š k e g a od deželno-glavarnega namest-
ništva premilostijivo sprejeti in namesto njega poslanca 
Petra G r a s s e l l i - a imenovati blagovolil. Gosp. G r a s -
s e l l i se potem priporoča blagovoljnosti deželnega zbora, 
če se prigodi, da bode v zbornici imel nadomestovati 
deželnega glavarja. — Deželni glavar grof Thurn je ob
javil poročilo finančnega odseka, da poslanci N a v r a t i l , 
dr. P o k l u k a r , P o t o č n i k in dr. V o š n j a k ne ho
dijo v finančni odsek, v katerega so bili zraven pl, V e-
s t e n e c k a voljeni, in naj se namesto njih volijo drugi, 
kar se je zgodilo koncem te seje. *) — Potem naznanja 
deželni glavar mnogo prošenj došlih deželnemu zboru. — 
Vladna predloga zastran Ž u m b e r s k e g a o k r a j a ia 
M a r i j a d o l s k e zanožine, kakor tudi predloga o neka
terih premembah d o m o v n e p o s t a v e in pa predloga 
o napakah d v o j n e u p r a v e se izročijo v naprejšnji 
posvet odsekom, predlog vodstva Slapenske vino- in 
sadjerejske šole, naj bi se na tej šoli vpeljal nauk kme
tijstva za učitelje ljudskih šoi, se je izročil finančnemu 
odseku v poročanje. — V tej seji je poslanec Potočnik 
obširno utemeljeval predlog o napravi ž e l e z n i c e iz 
Trsta preko Loke do Lauendorfa, to je oni predlog, ki 
hodi uže od leta 1869. po deželnem zboru in različnih 
brošurah — brez vspeha. Predlog je bil izročen poseb
nemu odseku v prevdarek in poročanje. Poslanec vitez 
K a l t e n e g g e r poroča v imenu finančnega odseka o 
premembah zastran d e ž e l n e b l a g a j n i č e , ktere opra
vila naj bi vprihodnje prevzela c. k. d r ž a v n a blagaj-
nica. Gosp. deželni predsednik objavlja, da je ravnokar 
od c. kr. ministerstva prejel pismo , po katerem vlada 
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*) Ce narodni poslanci ne marajo sodelovati s pl. Ve-
s t e n e c k o m v najvažnejšem (finančnem) odseku, kako to, da 
so stopili v zbor, kateremu ud je Vesteneck in katerega ne
kateri celo imenujejo „Vesteneckov deželni zboru? Vred. 
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dovoljuje sprejem opravil deželne blagajnice v d r ž a v n o 
področje proti temu, da deželni zbor pritrdi pogojem, 
ki jih nasvetuje c. k. ljubljanska finančna direkcija. — 
Konečno se je obravnaval m o s t čez K o l p o pri Vi
n i c i . — Poslanec D e s c h m a n n je zagovarjal predlog 
finančnega odseka, po katerem naj se za napravo tega 
mosta, ki bode stal 3'd.805 gold., iz zaklada k r a n j 
s k e g a pripomore s 7000 gld., ostali znesek naj Hrvat
ska vzame na-se. Ta predlog ie bil sprejet. 


